

張貼日期:28/11/2025-06/12/2025 檔案編號:PAM/PRE/CH069/2025

致:聚龍居各業戶

二樓閱讀區暫停開放

為準備火警演習及防火講座事宜,會所二樓閱讀區將於下述期間暫停開放,詳情如下:-

日期	受影響範圍
2025年12月5日(星期五)至2025年12月6日(星期六)	二樓閱讀區

不便之處,敬請原諒!如有仟何查詢,請致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

聚龍鄉村俱樂部

To: All Residents of Parc Royale

Temporary Closure of 2/F Reading Area of Clubhouse

Please be informed that due to the preparation work of fire drill and fire safety talk, the 2/F Reading Area of Clubhouse will be temporarily closed as follows: -

Date	Affected Area
5 December 2025 (Friday) to 6 December 2025 (Saturday)	2/F Reading Area

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please contact the Clubhouse staff at 2694 8298.

Country Club Royale





張貼日期: 20/11/2025

檔案編號: PAM/PRE/CH068/2025

致: 聚龍居各業戶

會所網球場更換照明燈工程

會所網球場將於以下時段進行更換照明燈工程,期間場地將暫停開放,詳情如下:-

日期	受影響範圍
2025年12月15日至12月19日	會所網球場

不便之處,敬請原諒!如有任何查詢,請致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

聚龍鄉村俱樂部

20th November 2025

To: All Residents of Parc Royale

Tennis court of Clubhouse Lighting Replacement Works

Please be informed that due to the lighting replacement works, the tennis court of Clubhouse will be temporarily closed as follows: -

Date	Affected Area
15 th December To 19 th December 2025	Tennis Court

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please contact the Clubhouse staff at 2694 8298.

Country Club nmmjRoyale





張貼日期: 09/10/2025

檔案編號: PAM/PRE/CH059/2025

致: 聚龍居各業戶 To: All Residents of Parc Royale

會所餐廳「牡丹薈」25年11月起營業時間更改通知

Notice of Change in Operating Hours – Clubhouse Restaurant (Effective on November 2025)

會所接獲餐飲公司「牡丹薈」通知,會所餐廳的營業時間將由 2025 年 11 月 1 日起作出更改。 詳情如下:

We have received a notice from the Clubhouse restaurant that the restaurant's operating hours will be adjusted starting from 1stNovember, 2025. Details are as follows:

星期一

(如該日為公眾假期,休息日則順延一天)

: Closed

Monday (If the rest day falls on a public holiday,

the closure will be postponed to the next day.)

星期二至日及公眾假期 上午 11 時 至 晚上 10 時

Tuesday to Sunday & : 11:00 a.m. – 10:00 p.m.

Public Holidays

不便之處,敬請見諒。如有任何查詢,請致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please feel free to contact Clubhouse Staff at 2694 8298.

聚龍鄉村俱樂部

Country Club Royale

